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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 09. 05. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, doc. Silva Macková, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie 

Abou, prof. Petr Oslzlý, Mgr. Aleš Záboj, MgA. Ondřej Vodička 
Omluveni: Bc. Sylva Tománková 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium děkana odsouhlasilo návrh členů disciplinární komise fakulty. Děkan navrhl 
tyto členy komise: prof. M. Plešák /předseda/, Mgr. S. Talpová a MgA. B. Chládková - 
pedagogové, ze studentů pak T. Bucharovou (2.r. DM), P. Pacákovou (2.r. DV) a L. Matěje 
(3.r. ČH). Všichni výše jmenovaní souhlasili s členstvím. Definitivně bude komise ustavena 
po vyjádření souhlasu Akademického senátu DIFA. 

 Děkan informoval o jednání kolegia rektora dne 7. 5. 2007. Aktualizaci dlouhodobého 
záměru a Rozvojové projekty  je třeba vypracovat a odevzdat rektorátu do 10. 9. 2007 s tím, 
že do konce května předloží fakulta své náměty.  

 Týden od 29. 10. – 4. 11. 2007 byl vyhlášen oficiálním a hlavním týdnem připomenutí 
60. výročí založení JAMU. Kolegium děkana projednalo návrhy na akce DIFA, které v rámci 
tohoto týdne proběhnou. V této souvislosti se neplánuje setkání absolventů JAMU (jak tomu 
bylo při příležitosti 50. výročí), ale jen menší aktivity – slavnostní představení v Martě, 
výstava a prezentace v Kabinetu múz, apod. 

 Tajemník informoval o počtu vyfocených studentů na nové průkazky studenta. Prozatím 
jich je vyfocených přibližně 300 z celé JAMU. Tajemník oslovil M. Valu a vyžádal si přesný 
fakultní seznam již vyfocených studentů. Nevyfocení budou opětovně vyzváni, aby se nechali 
na nové průkazy vyfotit co nejdřív. Informace bude předána vedoucím ateliérů. 

 Tajemník informoval o průběhu školení v souvislosti se změnou evidence majetku. Do 
podzimu je třeba opatřit veškerý majetek čárovým kódem. V této souvislosti kolegium 
zvažuje možné posílení týmu administrativy. 

II.   Studijní záležitosti: 
 Kolegium děkana projednalo přípravu jmenování komisí pro státní zkoušky a pro 

přijímací řízení do navazujícího magisterského studia. Kolegium děkana rozhodlo, že 
v komisích pro přijímací zkoušky do navazujícího magisterského studia musí být alespoň 1 
člen z jiného ateliéru fakulty či externista z jiné školy. Návrhy členů komisí připraví vedoucí 
ateliérů do 20. 5. 2007. 

 Na nástěnce studijního oddělení se studenti DIFA mohou zapsat na červnový nebo 
zářijový termín závěrečných státních zkoušek (ZSZ). Zároveň SO připravuje návrhy a 
jmenování členů komisí ZSZ. 

 Kolegium děkana bylo informováno o přihlášení 3 zahraničních studentů z Brna: jeden do 
navazujícího magisterského studia (ateliér dramaturgie) a dva do doktorského studia (herecká 
tvorba, režijní tvorba).  

 Studijní oddělení rozešle všem pedagogům, kteří oponují diplomovou práci či 
absolventský výkon/projekt/roli, osnovy oponentského posudku. Zároveň bude tato 
problematika projednána na rozšířeném kolegiu děkana. 
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 Kolegium děkana projednalo akreditaci oboru Audiovizuální tvorba, která bude podána na 
MŠMT počátkem září 2007. Akreditaci připravují Mgr. A. Záboj a R. Moráles. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studenta T. Machka, ateliér DV, o rozložení studia 
z vážných rodinných důvodů. 

 Kolegium schválilo žádost studentky S. Venclovské, 3. KSFT, o rozložení 3. roč. studia. 

III. Zahraniční záležitosti: 
 Kolegium děkana projednalo zahraniční stáže v příštím akademickém roce. Bc. Sylva 

Tománková připraví na příští zasedání kolegia přehled vyjíždějících studentů. 

 Dne 28. 5. 2007 přijede v rámci RP 2007 – Působení zahraničních pedagogů na JAMU, 
prof. Ščukin ze Ščukinova učiliště v Moskvě, který uspořádá workshop „Práce s rekvizitou“. 
MgA. L. Rieger, Ph.D. nabídne účast na workshopu také ateliéru ČH  doc. Brettschneiderové,  
ateliéru DV i ateliéru muzikálu doc. J. Janěkové. 

IV. Projekty a granty: 
 Návrhy na projekty v rámci Rozvojových programů MŠMT na rok 2008 je třeba odevzdat 

rektorátu do 31. 5. 2007. Žádosti o grant v rámci Rozvojových programů MŠMT na rok 2008 
pak 10. září 2007. Kolegium děkana v této souvislosti projednalo první návrhy projektů. 
V příštím roce DIFA s jistotou podá žádosti v oblasti mezinárodních mobilit studentů, plného 
uplatnění strukturovaných studijních programů a zapojení absolventů doktorského studia do 
výuky – další návrhy budou zváženy. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu a realizaci festivalu DV Sítko. Tajemník DIFA 
prověří časové možnosti přípravy a úklidu po festivalu v prostrou Kabinetu Múz s BcA. J. 
Petrem. 

 MgA. Abou informovala o nevyčerpaných stážích v ND Brno, kolegium děkana 
doporučilo oslovit ateliér režie a dramaturgie prof. Cejpka (studenti z ateliérů prof. Kovalčuka 
a Oslzlého již stáže absolvovali). O možnostech stáží do konce LS 2006/2007 bude 
informovat L. Abou na rozšířeném kolegiu děkana. 

V. Různé: 
 V rámci projektu AV ČR „Dny techniky – Fascinace světlem“, které spolupořádá MU 

v listopadu 2007, nabízí DIFA JAMU workshop na téma „Práce se světlem“ (BcA. Jan Petr) a 
příspěvek na konferenci by mohl přednést prof. Bořivoj Srba. Info schůzka proběhne ve 
čtvrtek 10.5. na rektorátě MU – za DIFA se zúčastní tajemník, za rektorát H. Krejčí. 

 Jef Kratochvíl oslovil JAMU a požádal o možnost otištění překladu řeči Sira T. Stopparda 
z udělení čestného doktorátu v měsíčníku „Dokořán“ Městského divadla Brno. MgA. Abou 
osloví agentku Sira Stopparda a předá informaci prof. Přidalovi (autor překladu řeči). 

 

zapsala: L. Abou       verifikoval: O. Vodička 


